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گفتگوی مفصل و خواندنی پرسون با لژیونر فوتسال بانوان ایران؛

فوتسال ایران شایستگی قهرمانی در جهان را دارد&#47; طرفدار سرسخت پرسپولیس هستم
نسیمه غلامی، کاپیتان تیم ملی و لژیونر فوتسال بانوان ایران که سابقه دو قهرمانی در قاره آسیا را دارد و به تازگی به تیم الفتات کویت پیوسته، معتقد

است فوتسال ایران لیاقت قهرمانی در جهان را دارد و فدراسیون فوتبال عملکرد مثبتی را در همین راستا و طی سالیان اخیر داشته است.

به گزارش سایت خبری پرسون، فوتسال بانوان کشور سال هاست که با وجود ستارگانی همچون نسیمه غلامی و فرشته کریمی بر بام آسیا ایستاده است
و تیم ملی کشورمان همواره در جمع پنج تیم نخست جهان در این عرصه حضور دارد. نسیمه غلامی، کاپیتان تیم ملی کشورمان و لژیونر فوتسال بانوان
ایران که به تازگی راهی تیم الفتات کویت شده است، در گفتگوی اختصاصی با سرویس ورزشی پرسون از چگونگی حضورش در این رشته و پیمودن پله

های ترقی و موفقیت سخن گفته است.

غلامی در ابتدا در خصوص آغاز دوران ورزشی اش گفت: در ابتدا از شما تشکر می کنم که به ورزش بانوان اهمیت می دهید و نگاه ویژه ای به آن دارید.
من از بچگی به همراه پدر و برادرم فوتبال بازی می کردم و زمانیکه به سنی رسیدم که دیگر نمی توانستم در کوچه فوتبال بازی کنم، پدرم در آن زمان من
را برای سه ماه تابستان در یک باشگاه نزدیک به خانه مان ثبت نام کرد و از شانس خوبم اولین مسابقات لیگ تهران در حال برگزاری بود و لذا به اصرار
ما، تیم در آن مسابقات شرکت نمود و من در آن جا برای نخستین بار در یک مسابقه حضور یافتم و خانم مهناز امیرشقاقی بازی مرا دید و پیشنهاد بازی

در تیمشان را به من داد و از همان جا آغاز دوران حرفه ای ورزش من کلید خورد.

او در همین راستا ادامه داد: من چندین سال پس از انتخاب خانم امیرشقاقی در تیم های فوتسال پیکان و دانشگاه آزاد اسلامی بازی کردم و شرایط به
گونه ای شده بود که تهران دیگر تیمی برای حضور من نداشت و لذا به شهرستان رفته و از خانواده ام دور شدم. چراکه برای ورزشم اهداف بزرگی داشتم
و برای همین دوری خانواده را تحمل می کردم و در ادامه به تیم صنعت نفت آبادان پیوستم. همواره از تیم های مختلفی به من پیشنهاد می شد و خدا

را شکر که توانستم در تمام تیم هایی که برای آن ها به میدان رفتم، موثر واقع شوم.

ایشان همچنین افزود: زمانیکه حدود چهارده سال پیش به همراه تیم ملی فوتسال بانوان به اردن رفته بودیم، بواسطه تکنیکی بودنم و بازی در پست
عقب زمین و به نوعی لیدر تیم بودن که وظیفه پخش توپ را برعهده دارد، مورد توجه قرار گرفتم و پیشنهاد بازی در یک تیم اردنی به من مطرح شد. اما

به واسطه سن بسیار کمی که داشتم و مناسب نبودن شرایط امکان بازی کردن در آن تیم برایم فراهم نبود.

لژیونر فوتسال بانوان کشور در خصوص پیوستن به تیم الفتات گفت: من در ورزش حرفه ای ام همواره از خودم توقع بسیار زیادی داشتم و هدف های
بزرگی را دنبال می کردم. لژیونر شدن من یکی از همان اهداف بود و خدا را شکر که به آن رسیدم. حدود پنج ماه قبل از دو تیم کویتی الفتات و القادسیه
پیشنهاد داشتم که شرایط الفتات بسیار بهتر بود و من این تیم را انتخاب کردم. این مساله تجربه جدیدی برای من است و خوشحالم که توانستم این

تجربه را کسب کنم.

بازیکن تیم الفتات کویت در همین راستا افزود: سطح لیگ ایران از کویت بسیار بالاتر است و من در این جا ناچارم به تنهایی بازی کنم. البته پس از
حضور خانم مظفر به عنوان سرمربی تیم ملی کویت، بازیکنان این کشور پیشرفت قابل توجهی را داشته اند و در تیم ما چند ملی پوش کویتی حضور
دارند که بازیکنان بسیار خوبی هستند. اما با همه این اوصاف نیز لیگ برتر کشورمان بسیار قوی تر از این جا می باشد و شرایط در کویت روز به روز در
حال بهتر شدن است. هر تیمی می تواند دو بازیکن خارجی جذب کند و برای مثال تیم الکویت دو بازیکن اوکراینی جذب کرده است که روبرو شدن با

آن ها تجربه ای نو و جذاب برای می باشد که دوست دارم آن را به دست بیاورم.

کاپیتان تیم ملی فوتسال بانوان ایران در ارتباط با قهرمانی در آسیا گفت: تیم ملی فوتسال بانوان ایران برای دو دوره قهرمان مسابقات آسیایی شد و
فوتسال ایران در آسیا حرف اول را می زند. فوتسال بانوان ما بازیکنان بسیار خوبی دارد و روز به روز در حال پیشرفت کردن است و برای همین به مقام
های پنجمی و هفتمی جهان نیز دست یافته ایم. حمایت های فدراسیون نیز همواره همراه ما بوده است و امیدوارم این حمایت ها در ادامه بیشتر

شود. چراکه تیم ملی کشورمان شایستگی قهرمانی در آسیا را برای سومین بار دارد و حتی می تواند در جمع سه تیم برتر جهان حاضر باشد.

او ادامه داد: تیم ملی فوتسال بانوان در سال ۲۰۱۸ باید از عنوان قهرمانی اش دفاع می کرد و همین مساله کار را برایمان مشکل کرده بود و به نظر من
دفاع از عنوان قهرمانی حتی از قهرمان شدن سخت تر است. ما در آن سال تیم بسیار یکدل و یکدستی داشتیم و همه بازیکنان هم قسم شده بودیم تا
مجددا قهرمان شویم که به لطف خدا این اتفاق نیز افتاد. برای هیچ کدام از ما تفاوتی نمی کرد چه مدت در میدان حضور یابیم و چه کسی بازی کند و
فقط به دنبال برد و قهرمانی تیم ملی بودیم. با کادر فنی خوب و تلاش مجموعه بازیکنان و حمایت فدراسیون که با برگزاری دیدارهای تدارکاتی و
دوستانه خوبی همراه بود، توانستیم تیم قدرتمند ژاپن را با نتیجه پنج بر دو در فینال شکست دهیم و برای دومین بار قهرمان آسیا شویم و افتخار

دیگری برای کشور عزیزمان کسب نماییم.



غلامی در خصوص نسل طلایی فوتسال بانوان ایران گفت: من و فرشته کریمی همواره زندگی سالمی داشته ایم و به نوعی همواره حرفه ای زندگی کرده
ایم و قطعا از این به بعد نیز این مساله بیشتر خواهد شد. چراکه دوست داریم برای پیراهن تیم ملی کشورمان بجنگیم و به مقام های بالاتر دست
یابیم. اگر ما در این سن مشغول فوتسال بازی کردن و نیز لژیونر شده ایم، قطعا به دلیل همان زندگی سالممان است و شاید خیلی از روزها ما ساعت ده
شب را ندیده ایم. اما طبیعتا یک روز هم حضور من و فرشته کریمی در فوتسال نیز پایان می یابد و ما از هم اکنون به سرمربی شدن در تیم ملی
کشورمان می اندیشیم. کشور ما پر از استعداد و بازیکن خوب است و ما تمام تلاشمان را برای کمک به آن ها خواهیم کرد و هر آنچه را که در این مسیر

و سال های سخت آموخته ایم، در اختیارشان قرار خواهیم داد.

بازیکن تکنیکی و جنگنده فوتسال بانوان کشور افزود: فوتسال بانوان ایران، بازیکنان بسیار خوب و با استعدادی دارد که همواره تلاش کرده اند بهترین
باشند و فدراسیون فوتبال نیز از سال ۲۰۱۳ حمایت مناسبی از فوتسال بانوان و به خصوص تیم ملی داشته است و قطعا این مساله در رمز موفقیت ما
تاثیرگذار بوده است. خدا را شکر فوتسال بانوان به جایی رسیده است که حرف اول را در آسیا می زند و این مساله افتخار بسیار بزرگی برای من است.

بازیکن سابق فوتسال بانوان دانشگاه آزاد اسلامی در ارتباط با تیم و ورزش مورد علاقه اش گفت: تیم مورد علاقه ام پرسپولیس است و بازی های این
تیم را همیشه نگاه کرده ام و طرفدار سرسخت قرمزها هستم و همواره آرزوی برد و موفقیت برایشان دارم. در خصوص سایر ورزش ها نیز چون همواره
در اردوهای تیم ملی بوده ام و یا به تنهایی تمرین کرده ام و همه هدفم روی فوتسال بوده است، خیلی فرصت فکر کردن به سایر ورزش ها و حتی

تفریح را نداشته ام. همواره به تمرین فکر کرده ام و زمانی که در خانه ام هستم نیز باخودم می گویم نکند حریف من مشغول تمرین کردن است.

وی در خصوص رفاقت دیرینه اش با فرشته کریمی گفت: من در حقیقت با تمام بازیکن های تیم ملی رفیق هستم و هیچکدامشان تفاوتی برای من
ندارند. رفافت من و فرشته کریمی به هجده سال قبل بازمی گردد و در تیم ملی و نیز بسیاری از باشگاه ها هر روز در کنار یکدیگر بوده ایم و من آن

میزان که دوستان و بچه های تیم ملی را دیده ام، موفق به دیدن خانواده ام نشده ام و دائم در اردو و و در کنار بچه ها بوده ام تا خانواده.

کاپیتان خون گرم تیم ملی فوتسال بانوان در خصوص شیوع کرونا و تاثیر آن بر ورزش گفت: از زمان شیوع کرونا برخی محدودیت ها ایجاد شد و ما
تمرین تیمی نداشتیم و بسیاری از سالن ها تعطیل شدند. اما من هر روز تمرین خودم را داشته ام و روزی نبوده است که حتی در قرنطینه نیز من تمرین
نکرده باشم. چون ذهنیت من این است که اگر امروز را استراحت کنم، رقیب من در حال تمرین کردن است و او از من بالاتر خواهد بود. بنابراین چون
همواره به دنبال تحقق اهداف والایم در زندگی بوده ام و لطف خدا و حمایت خانواده همراهم بوده است، همواره تمرین هایم را داشته ام. البته تمرین

تیمی تفاوت بسیاری با انفرادی دارد و من تحت هر شرایطی تمرین خودم را داشته ام.

بازیکن سابق فوتسال بانوان صنعت نفت آبادان در خصوص ورزش بانوان گفت: خوشبختانه ورزش بانوان در سال های اخیر در فوتسال و سایر
درخشش قابل توجهی داشته است و ورزشکارانی همچون کیمیا علیزاده و خواهران منصوریان خوش درخشیده اند که نتیجه حمایت فدراسیون ها بوده

است. اگر این حمایت ها ادامه یابد، من به آینده مان امید دارم و مطمئن هستم اتفاقات بسیار خوبی در ورزش بانوان خواهد افتاد.

لژیونر فوتسال بانوان ایران ادامه داد: سقف آرزوهای من قرار گرفتن در جمع سه تیم برتر فوتسال جهان است. چراکه شایستگی قهرمانی در جهان را
داریم و می توانیم افتخار بزرگ دیگری را برای کشورمان کسب کنیم.

بازیکن الفتات کویت در ادامه درباره علاقه به خانواده اش گفت: واقعیت این است که پدر و مادرم را به یک اندازه دوست دارم و همواره حمایت آن ها
همراه من بوده است و در بدترین شرایط کمکم کرده و یادآوری کرده اند که من چه هدفی را دنبال می کنم. در همین جا از آن ها تشکر می کنم و

دستشان را می بوسم و از اینکه باعث شده اند در چنین موقعیت و جایگاهی باشم، واقعا خوشحالم.

نسیمه غلامی در پایان صحبت هایش گفت: در اینجا لازم می دانم که از خانم حمیده حمیدی که از دوستان من هستند، تشکر ویژه ای داشته باشم و
ایشان در شرایط سخت کرونایی و ضمن اینکه مشغول کار بودند، کمک بسیاری به من کردند و حتی کارشان را رها کرده و با من تمرین می کردند.
مجددا از پدر و مادرم تشکر می کنم و خوشحالم از اینکه با حضور من در اینجا باعث خوشحالی آن ها شده ام و امیدوارم همیشه باعث سربلندی شان

باشم و انشاا. بتوانم نماینده خوبی برای کشورم در کویت باشم و به درخشش و گلزنی ام همواره ادامه دهم.

گفتگو از محمدرضا طارمی


